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小升初押题作文英语范文 第一篇
Nearly alll my classmates like to learning you know why?I think it\'s because we have a very good teacher-wuping.
Wuping is an English wu comes from Shanghai,She is kind and always smiles,She is one of the best teachers in our goes to work early everyday,Miss wu is always very busy ,She often has much work to teaches so well,She often tells us to do our homework carefully,She asks us to study hard,We often do as she says,She gets on very well with she teaches us English \'m so lucky to be her student.
小升初押题作文英语范文 第二篇
I’m going to the sun on my holiday. I will go there by a spaceship. I will take a big blue spaceship.
Then I’ll pilot the spaceship to the sun. The sun is very hot. So I put on the super-shirt. In the morning, I will have some sun burger for my breakfast.
At eight o’clock, I will play with my friends there. They are super dog and super girl. Super dog is white and black. Super girl is very clever. Super girl and super dog like to play with me. So I play with them for forty minutes. Then I do my homework in my little red room on a small blue table. After my home work, I will have my lunch. I will eat sun salad. I will make some red toy bear to the sun babies. I will have red juice, red fish and red rice. All the things are red. Then I need a lot of water on the sun because the sun is too hot. So I will walk to the spaceship. I’ll pilot the spaceship to the earth.
This is a good holiday on the sun.
小升初押题作文英语范文 第三篇
Why this year\'s winter always gray, the sky is white MCE blocked by air? xxxMy father told me that the winter of this year because of the bad air quality formed a typicalxxx haze weather.xxx Haze weather xxxbecause many tiny floating in the air even the naked eye can\'t see the small particles, to our daily life and travel caused serious problems. In order to reduce air pollution and improve air quality, reduce the fog haze, let us start from oneself, starts from the Spring Festival, with practical action to promote green environmental protection idea, put a bunch of whip less, less pollution, less a piece of haze, to add a bit blue sky, let us happy life under the blue sky white clouds. Here, I issued initiative, the Spring Festival this year, let\'s do onexxx abandoned xxx, don\'t set off firecrackers, away from the haze, have the green years.
Haze weather we how to prevent this?
A, don\'t come out activities in the home, tell the old man, will know how to protect their children.
In haze weather, reduce travel, travel time to wear a mask, to avoid the small particles in the air in the lungs.
Third, in haze weather, don\'t open the window ventilation at home.
Haze weather, we not only should be xxxblowoutxxx, but also can xxxattackxxx :
One, in the Spring Festival, first of all, I do not set off firecrackers, and discourage their relatives and friends don\'t smoke, don\'t set off firecrackers.
Second, green travel, as far as possible with the bike instead of walking, use less cars, emit no exhaust and don\'t blow up the road dust.
Third, save electricity, save energy and chemical plant to improve the processing ability of emissions.
More than four, planting green plants, to purify the environment.
为什么今年的冬天总是灰蒙蒙的一片，天空被白乎乎的空气遮挡住?”爸爸告诉我，今年的冬天因为空气质量不好，形成了典型的“雾霾天气”。“雾霾天气”是因为空气中漂浮着很多细小的连肉眼都看不清的小颗粒而造成的，给我们的日常生活和出行造成严重困扰。为了减少空气污染，提高空气质量，减少雾霾，让我们从自己做起，从这个春节做起，用实际行动来倡导绿色环保理念，少放一串鞭，少一点污染，少一片雾霾，给天空增添一抹蓝，让我们在蓝天白云下幸福生活。在此，我发出倡议，今年春节，我们来做一回“弃炮族”，不放鞭炮，远离雾霾，过个环保年。
雾霾天气我们该如何预防呢?
一、在家不要出来活动，告诉老人、小孩要懂得保护自己。
二、在雾霾天气里，减少出行，出行的时候要带上口罩，避免将空气中的微小颗粒吸入肺中。
三、在雾霾天气里，在家不要开窗换气。
雾霾天气里，我们不但要会“防”，还要能“攻”：
一、新春佳节里，首先我要做到不放鞭炮，并且劝阻亲朋好友不吸烟、不放鞭炮。
二、尽量绿色出行，用自行车代步，少用汽车，不排放尾气，不吹起公路灰尘。
三、节约用电，节约能源，化工厂要提高排放废气的处理能力。
四、多种植绿色植物，净化环境。
小升初押题作文英语范文 第四篇
The hognose snake，sometimes called the puff adder，is one of nature\'s clowns．Some people think that he is deadly poisonous．Actually，he\'s just a harmless fellow who spends most of his time huntingtoads．
The puff adder gets his name from being a terrific bluffer．He will swell up，hiss，and strike viciously to frighten you away．If that doesn\'t work，he will flatten out，making his head look like a cobra\'s．
He has one more trick——playing dead．He goes limp，opens his mouth wide，and rolls over on his back so that he couldn\'t possibly look more dead．
Unfortunately，this trick is spoiled by his one—track mind．If you pick him up he lies still．But turn him over and he will thrash about wildly，trying to turn himself belly up again．
猪鼻蛇，有时也被称作膨身蛇，是自然界丑角中的一员。有人认为它是剧毒蛇，其实，它恰恰是无害的，其大部分时间用于捕捉蟾蜍。
膨身蛇，因虚张声势吓唬人而得名。为了把人吓跑，它会鼓起身体，发出嘶嘶声并凶恶地咬人。假如这一手不能奏效，它便放平身体，使它的头看起来像眼镜蛇的头一样。
它还有这样一招——装死。它让身体变得疲软无力，把嘴巴张得老大，然后翻转身体使背朝下。这样，看起来它可真像死的一样。
不幸，这一招被它那想法单一的头脑给搅了。如果你把它捡起来，它就躺着一动不动；可是如果把它翻过身来，它便会发疯似地到处滚动，竭力让自己再来个肚皮朝天。
小升初押题作文英语范文 第五篇
Astronomers can tell just how hot the surface of the moon gets．The side of the moon toward the sun gets two degrees hotter than boiling water．The night side reaches 243 degrees below zero．
In an eclipse，the earth\'s shadow falls on the moon．Then the moon\'s temperature may drop 300 degrees in a very short time．
A temperature change like this cannot happen on the earth．Why does it happen on the moon？Astronomers think that the surface of the moon is dust．On the earth，rocks store heat from the sun．When the sun goes down，the rocks stay warm．But the dust of the moon cannot store heat．So when the moon gets dark k，the heat escapes quickly．The moon gets very cold．
天文学家们能准确说出月球表面的温度：月球阳面的温度比沸水高2度，其阴面温度低到零下243度。
在月食时，地球的阴影投射在月球上，这时月球的温度可以在瞬间下降300度。
像这样的温度骤变在地球上是不会发生的，但为什么会发生在月球上呢？天文学家们认为，月球的表面是尘埃，而地球上岩石能储存太阳的热量。当太阳下山时，岩石依旧保持温暖，但月球上的尘埃不能存热。所以当月球变得黑暗时，热量便迅速消失，月球便变得不胜寒了。
小升初押题作文英语范文 第六篇
John is the most diligent student in our class. He is one of my friends. As a matter of fact, he gets along with his classmates. He might spend just five to ten minutes talking to you once in a long while, but he talks with enthusiasm and energy, and he likes to share his thinking and ideas with you. He is honest; he does not like to waste his time and energy. He never appears sleepy and tired in the classroom. He always hands in homework on time and also does well in his examinations, yet he has time practicing playing football and his violin skill. I admire him. I hope I can be as diligent as he is; John is persistent, attentive, and energetic.
John是我们班上最勤奋的学生。他也是我的一个朋友。实际上，他和班上的同学相处的都很融洽。也许过好长时间他才只是花5分钟或10分钟和你聊天，但是他的谈话充满了活力和热情，而且他喜欢和你分享他的思想和想法。他是诚实的，他不会无谓的浪费他的时间和精力。在教室里，他从没有显得困倦或是疲惫。他常常会按时交作业，考试中也会取得好成绩，然而他仍会有时间踢足球和练小提琴。我羡慕他，我希望自己能象他那样勤奋。John是个执着、专注、充满活力的人。
小升初押题作文英语范文 第七篇
One day, my mother bought two little rabbits for me. I’m very happy.
From that on, the two little rabbits became my good friends. They have two little ears, red eyes, with white and fat boby. They’re marvellous.
Everyday, they play with each other happily. One day, I couldn’t find them. I asked my mother: ”Where are they? ” My mother told me that She didn’t know. At last, I found them in the grass. They were very dirty. I was angry, but when I looked at their lovely faces, I was happy again.
I love my little rabbits, and they love me. They are my good friends forever.
小升初押题作文英语范文 第八篇
>【范文】
Speaking of my student life, it‘s very interesting. Besides studying, we have many parties at our school for special festivals. Of course, we must study many subjects at school and do homework every day. I receive instructions from my teachers and discuss problems with them.
Although sometimes we have many exams in our student life, it can be good for us. Everyone hates exams, but it helps us realize how much we‘ve learned from school. Just enjoy your student life. It goes by fast.
>【译文】
谈到我的学生生活,它的很有趣。除了学习,我们有许多派对在我们学校在特殊的节日。当然,我们必须在学校学习很多科目,每天做家庭作业。我从老师和接收指令与他们讨论问题。
尽管有时我们有很多考试,在我们的学生生活,它可以对我们有益。每个人都讨厌考试,但它帮助我们意识到我们从学校学到了什么。享受你的学生生活,它快。
小升初押题作文英语范文 第九篇
I have a dog. My dog name is DuDu. DuDu is 9 years. DuDu is fat. It wears a white coat. DuDu has two big eyes and two small ears. It has one short mouth. My dog is smart. I like my dog. Do you like it?
【参考翻译】
我有一只狗。我的狗的名字叫嘟嘟。嘟嘟9岁。嘟嘟胖。它穿着一件白色外套。嘟嘟有两个大眼睛和两个小耳朵。它有一个短嘴。我的狗是聪明的。我喜欢我的狗。你喜欢吗?
小升初押题作文英语范文 第十篇
My classroom is nice and big . There are forty desks and chairs in the classroom. There are two black boards on the walls. And there are two pictures, too. My classroom has eleven lights and twelve fans. What color are the fans? They are blue. At the corner, there is a shelf; many books are in the shelf. I like the books very much.
This is my classroom, it is very nice. I like my classroom very much. Do you have a nice classroom, too?
【参考翻译】
我的教室很舒适很大。有40套课桌椅在教室里。墙壁上的两块黑板。并有两张图片。我的教室有11盏灯和12个风扇。是什么颜色的风扇?他们是蓝色的。在角落，有一个架子，很多书都在架子上。我喜欢的书非常多。
小升初押题作文英语范文 第十一篇
Today is the lunar new year, our family went to the downstairs, father of the fire point, suddenly crackling firecrackers rang, let me think is a step closer to a new year\'s eve.
Today is new year\'s Eve, our family around the TV, eat dumplings together, watching the Spring Festival of the very next day will be able to receive red envelopes, I can be happy.
小升初押题作文英语范文 第十二篇
My home is on the first floor. There are two bedrooms, a kitchen and a living room. I’m a child. I have a nice bedroom. In my bedroom, there is bedroom, a closet, an air- conditioner and so on. My closet is green. My bed is blue. I love my bedroom very much.
【参考翻译】
我家是在一楼。有两间卧室，一间厨房和一间客厅。我是一个孩子。我有一个很好的卧室。在我的卧室里有衣柜，空调机等。我的衣柜是绿色的。我的床是蓝色的。我非常喜欢我的卧室。
小升初押题作文英语范文 第十三篇
I have a small bedroom; it\'s on the third floor in my house. There is a small bed, a nice wardrobe and a small table in my room. The bed is on the left side of the table. The wardrobe is on the right, it is very beautiful. there is a lamp and a clock on the table, the lamp is green, the clock looks like an orange, it’s smart.
my bedroom is small, but it’s very comfortable.
【参考翻译】
我有一个小卧室，它在我家的三楼。房间里有一张小床，一个非常好的衣柜和一个小桌子。床在桌子的左边。衣柜在房间的右边。房间非常的漂亮。桌子上有一个台灯和一个闹钟。台灯是绿色的，闹钟是橘黄色的，非常时尚。
我的房间很小，但是他很舒适。
小升初押题作文英语范文 第十四篇
In erguna city in the southwest, stood a few yellow style building, this is our school.
One into the campus, first saw is to paint a new teaching building. Building a total of four layers, each layer has eight, nine capacious and bright classroom. Each classroom has a special lecture with computer, new desks and chairs, and beautiful newsletter constructs. Every classroom appear lively, we here every day learning knowledge, discuss problems, let oneself happy growth.
The west side of the campus has a classroom, it is the outside of the all kinds of sports were pictured, fantastic! We are here to keep fit, to avoid wind chill, enjoy the happiness of the movement.
The campus is located on the east side with the newly built near a dormitory building, it is also four layers, exterior wall of light yellow give a person a kind of very sweet feeling. Not only in capacious and bright and clean, neat, the facilities in the room, give the students a lot of warm, even more than their home is good.
Charming place more than that of the campus, and a beautiful large flower bed, tall and straight poplar, green lawn, and a large playground. In the spring, all things recovery, the grass grow the bud, light rain dripping like seed pearls on it. Autumn, the weather is cool, we are in the playground running, jumping, telling jokes, play games, happy! The school immediately into the ocean of joy.
The school has created such a good learning environment for us, but must cherish! I just want to say a heartfelt 1: xxxI love my beautiful school!xxx
在额尔古纳市的西南部，矗立着几座黄色格调的大楼，这就是我们的学校。
一进校园，第一眼看到的就是粉刷一新的教学楼。教学楼共有四层，每层有八、九间宽敞明亮的教室。每间教室里都有一台专门讲课用的电脑，崭新的桌椅，还有漂亮的板报。每一间教室里都显得生气勃勃，我们每天都在这里学习知识、探讨问题，让自己快乐成长。
校园西侧有一个风雨教室，它的外面画着各式各样的体育运动图案，好看极了!我们在这里强身健体，躲避风寒，尽情享受着运动的快乐。
校园东侧座落着刚建好不久的宿舍楼，它也是四层的，外墙的淡黄色给人一种非常温馨的感觉。里面不但宽敞明亮，而且干净、整洁，房间里的设施齐全，给了同学们许多温暖，甚至比自己的家还要好。
校园的迷人地方不止这些，还有美丽的大花坛，挺拔的杨树，绿油油的草坪，和宽阔的操场。春天，万物复苏，小草长出了嫩芽，小雨滴落在上面像一颗颗珍珠。秋天，天气凉爽，我们在操场上跑步、跳高、讲笑话、做游戏，开心极了!学校立刻变成了欢乐的海洋。
学校为我们创造了这么好的学习环境，可一定要珍惜呀!我多想发自内心地说一句：“我爱我美丽的学校!”
小升初押题作文英语范文 第十五篇
The Dream of Traveling Abroad
When I learned English， I had no idea why would I learn it， but as I was in high school， my English teacher showed me many things about the foreign country， then I came to know what the foreign country was like。 They are so different from China， the world is so big， I must travel abroad someday， I want to see the other countries， having access to their tradition。 I am very interested in the culture， I know our country’s culture well， I want to know more beyondChina。 I learn thatParisis very fashionable，Egyptis an old city with its famous tower，Veniceis a water city， all of there are so interesting to me。 English is a basic tool that I can communicate with the world， so I must learn English well， making enough money and realize my dream。
当我学英语的时候，我不知道我为什么要学，但是当我读高中的时候，我的英语老师向我展示了很多关于外国的东西，然后我开始知道外国是怎样的。它们跟中国很不同，世界很大，我将来一定要出国旅游，我想要看看其他国家，接触它们的传统。我对文化很感兴趣，我很了解中国的文化，我想要了解中国外更过的东西。我知道巴黎很时尚，埃及很古老，那里有出名的塔，威尼斯是水上城市，所有的这些对我来说都很有趣。英语是我和世界沟通的工具，所以我一定要学好英语，挣足够的钱来实现我的梦想。
小升初押题作文英语范文 第十六篇
My best friend is Mary. She lives in a tall building. She lives on the fifth floor. Everyday she takes the lift up and down. She is twelve years old. She is tall and thin. She has short black hair, two big eyes and a small mouth. She is very cute. I like playing with her. We are in the same class. I like to read books but she likes playing games. She likes to eat popcorn and ice creams. I like them, too. Her favourite food is fish, so she is clever. She loves her cat. She often plays with her. The cat likes Mary, too. They are cute.
Do you have a best friend? Can you tell me something about your friend?
小升初押题作文英语范文 第十七篇
Today I came to the outskirts to find my dream home, saw a piece of land, just enough I build my dream home, I let my imagination running, suddenly something pulled me back to reality, is digital, thousands, only hundreds of this land, I\'m happy to dance, heart want to go home to get money.
The next day, I bought the land, to build my home.
My home to have a special room for angry bird\'s pig, because I love him, so I must use a room for him; The other room is for after the baby to sleep, I want to put some toys when I was young, there are story books, in addition to buy baby clothes, diapers, bottles, and...... Articles for daily use, such as wallpaper with a star, make a dream most room to him; Have a room for me, want to angry birds pig wallpaper, quilt is also a pig, pillows, bedside table... , so I can have two room angry bird pigs; The next one is the study, I am going to put the cat soldiers, one piece, romance novels... , put in a pile of books I love, so my study is very magnificent.
My living room is high type design, the furniture of western-style, the kitchen is in western, the house, is my dream home.
Home is a haven, I this home, I\'ll remember you cherish!
今天我来到了这个郊区寻找我梦想中的家，看到了一块土地，正好够我盖我梦想中的家，我任由自己的想象奔驰着，突然有个东西将我拉回现实，是数字，十万，这块土地只有十万，我高兴的手舞足蹈，心中想着要赶快回家去拿钱。
隔天，我买下了那块地，着手建造我的家。
我的家要有个房间专门放愤怒鸟的猪，因为我最喜欢他了，所以我一定要用个房间给他;另一个房间是要给以后的宝宝睡觉的，我要放一些小时候的玩具，还有故事书，另外要给宝宝买衣服，还有尿布、奶瓶……之类的生活用品，壁纸要用星空的，打造一个最梦幻的房间给他;还要有一个房间给我，要贴愤怒鸟的猪壁纸，被子也是猪，枕头、床头柜……，所以我会有两间愤怒鸟的猪的房间;下一间是书房，我要把猫战士、海贼王、爱情小说……，一堆我爱的书放进去，所以我的书房很气派。
我的客厅是挑高式设计，西式的家具，厨房是中西式的，这间房子，就是我梦想中的家。
家是我的避风港，这个家，我会好好记得你的珍惜的!
小升初押题作文英语范文 第十八篇
My school is very beautiful. It is Nanhai Experimental School. There are three tall buildings in our school. They all have five floors. In the teaching building, the is on the first floor. The library is on the second floor. The science rooms are on the third floor. The computer rooms are on the third floor and the fourth floor. The music rooms are on the third floor and the fourth floor. My class room is on the fifth floor. I am in Class9, Grade 6. There are five gardens in our school. In the gardens there are many beautiful flowers, grass and trees. There is a big playground in my school.
I like my school, because my school is very beautiful!
小升初押题作文英语范文 第十九篇
I am a 10 years old boy. Smart and handsome. I am proud of myself. Because I can get perfect scores in Chinese, math and English. It is not good enough, I am also proud of being an elder brother. That is a Friday evening, my baby brother was crying all the time. My parents were both cooking for dinner. I said to my mum, let me look after this little thing. My mum said, “Are you sure you can?” “ Yes ,believe me I can.” I answered. Then mum went to the kitchen. I went towards my baby brother. “ Oh baby, don’t cry. I will sing a song for you…” I carried him and sing songs for him. After a while, he was asleep. I was so tired. My parents were happy and praised me a good boy. This is my first time to look after my baby brother and I feel proud of myself.
小升初押题作文英语范文 第二十篇
I have a good friend. She is a beautiful girl. She has long black hair, two big black eyes and a red mouth. Her voice is better. She is good at singing.
She is a clever girl. She likes reading books, playing computer games and chess. She is also nice. She often helps us. Our classmates like her very much.
【参考翻译】
我有一个好朋友。她是一个美丽的女孩。她有着长长的黑发，两只大黑眼睛和红色的嘴。她的声音更好。她擅长唱歌。
她是个聪明的女孩。她喜欢看书，玩电脑游戏和国际象棋。她人也很好。她经常帮助我们。我们的同学非常喜欢她。
小升初押题作文英语范文 第二十一篇
In 1542，Alvar Cabeza de Vaca and his small band of soldiers guided their boats down a jungle river．It was the Iguassu，which now marks the boundary between Brazil and Argentina．Never had the explorers seen a river so beautiful．
At one point the men heard a strange rumble in the distance．It grew louder as they went on．Puzzled and afraid，they rounded a bend．Directly ahead of them the river vanished，plunging with a roar over the brink of a great chasm．
The men fought the swift current and managed to reach shore just in time to keep from being swept over the brink．Then they crept out on the wet rocks and looked into the churning caldron below．They had discovered the greatest waterfall that had ever been seen by white men－the falls of Iguassu．
1542年，阿尔瓦·卡维萨·迪·威卡和他的一小队士兵驾船来到一条丛林河的下游，这就是伊瓜苏河——现在巴西和阿根廷之间的边界河。这些探险家们从未看到过这样美丽的河流。
这时，士兵们听到远处传来一种奇怪的隆隆声，越往前走，响声越大。士兵们感到迷惑和恐惧，于是转弯绕行。就在他们的正前方，那条河却越过一个巨大断层的边缘，咆哮着急降而下，消失不见了。
士兵们与激流搏斗，及时到达了岸边，从而免遭被冲刷出断层边缘的厄运。然后他们爬到湿漉漉的岩石上，看着下面那口奔突翻滚的“大锅”。他们终于发现了白人从未见过的最大瀑布——伊瓜苏瀑布。
小升初押题作文英语范文 第二十二篇
Night of the Mid-Autumn festival is a beautiful and peaceful night. Families together, taste the moon cakes and fruits, enjoy family happiness. That night we were in the open air on moon.
The sun, the moon came to watch. Afraid of lonely, she called on all the stars chat with her.
At first, because the moon is still not fully play his true light, so I can see there are some shadow on the moon. Well, who is? Must be the goddess of the moon, moon, wu gang laurel and shadow!
Because there are so many stars, so I have a feeling of dazzling. I had to look at the moon. Worse, the moon was obscured by clouds. May be too many people and enjoy the moon made her shy, hide to hide in the cloud is really attractive. The moon is beautiful, the cloud is also beautiful. Piece by piece, by the wind, blew away the, the shape, really like another earth mainland in drift!
Enriched the dim light of night, the moon also has very few, half the stars all slept, and the moon is not shy, satisfiedly light glare. Cloud suddenly frightened, scurried. At this time the moon glows like a miracle; As a pearl of unparalleled; And like a made of jade disc, really beautiful!
At this point, I can\'t help loudly shout: xxxthe moon, stars, clouds, please come and see me next year\'s Mid-Autumn festival.xxx
中秋之夜是个美好、祥和的夜晚。家家户户欢聚一堂，品尝月饼和瓜果，享受天伦之乐。那一晚我们则在露天台上赏月。
太阳下山了，月亮来值班了。怕寂寞的她，叫上了所有的星星伴她聊天。
刚开始时，因为月亮还没有完全发挥他的真正光芒，所以我才可以看到月亮上有几个影子。嗯，是谁的呢?一定是嫦娥、玉兔、月桂树和吴刚的影子!
因为太多星星，所以使我有一种眼花缭乱的感觉。我只好看月亮了。糟糕，月亮被云遮住了!可能是太多人赏月，使她害羞了吧，在云里躲来躲去，真是惹人喜爱。月亮美，云也美。一块一块的，被风吹散了，那形状，真像另一个地球的大陆在漂移呢!
夜色加浓，还在赏月的人已寥寥无几，一半星星都睡了，月亮就不害羞了，得意地发出耀眼无比的光芒。身边的云顿时吓坏了，纷纷逃散。此时的明月如同一颗会发光的灵丹;如同一颗无与伦比的珍珠;又如同一个用白玉做的圆盘，真美呀!
此时，我忍不住高声喊：“月亮、星星、云，请你们明年的中秋节再来看我吧。”
小升初押题作文英语范文 第二十三篇
The 23rd day of the 12th lunar month is called Preliminary Eve. At this time, people offer sacrifice to the kitchen god. Now however, most families make delicious food to enjoy themselves.
After the Preliminary Eve, people begin preparing for the coming New Year. This is called xxxSeeing the New Year inxxx.
小升初押题作文英语范文 第二十四篇
My parents are the best people in the world, they treat me so well and they will never shout at me. I want to do something for them, so I study very hard to get the highest mark in my class. I just want my parents to be proud of me. This is my secret, I will not tell my parents, I want to surprise them.
小升初押题作文英语范文 第二十五篇
New Year is our favorite holiday for children, because the New Year can eat dinner not only, also can get lucky money. However, I am the most happy New Year this year is that the team activities, it let me once again feel happy to help others.
Just before the team activities of snow, snow removal, so we decided to help other people\'s car has obtained the consent of the classmate mother, we began to action.
That day the weather is really cold, but we can not care so much. At this moment, our little captain contented heart surplus pision began: xxxTang Ninghang, you and rockfall plants, clean the front of the car, Xu Chen brush the top of the car and zhang John boehner, fei-yu Chen and I rubbed the back of the car!xxx Points well, we are happy to do your own thing and we wipe also while talking and laughing is very happy.
Look! Our captain tao heart surplus dry how much! She first hand the snow on the car together, put them to the ground, reoccupy finger inside your car clean snow. I want to: our captain so earnest, I should learn from her!
Rub the car well, finally the classmate\'s mother saw we rub the car so clean, the credit we said: xxxwow! You are a bunch of helpful boy!xxx Although our hands and face was flushed with cold, but we don\'t feel a bit cold, but like to eat the honey as sweet in my heart,
If we start from around things, helpful, aged respected, then our society will become more beautiful!
新年是我们小孩子最喜欢的节日了，因为新年不仅能吃年夜饭，还能拿压岁钱。不过，今年新年里让我最开心的就是那次小队活动了，它让我又一次体会到了助人为乐的快乐。
那次小队活动前刚下了一场大雪，于是我们就决定帮别人的车子除雪，在征得了同学妈妈的同意后，我们就开始行动了。
那天天气真是冷极了，但我们可顾不了那么多。这时，我们的小队长陶心盈就开始分工了：“唐宁珩，你和石雨卉，擦车子的前面，徐晨和张博纳擦车子的上面，陈飞宇和我一起擦车子的后面!”分好了工，我们都开开心心的去做自己的事情，我们一边擦还一边说说笑笑，很是高兴。
瞧!我们的队长陶心盈干的多起劲啊!只见她先用手把车子上的雪堆到一起，把它们扔到地上去，再用手指把车子缝隙里的雪擦干净。我想：我们的队长那么认真，我也应该向她学习!
终于把车子擦好了，同学的妈妈看见我们把车子擦的这么干净，就表扬我们道：“哇!你们真是一群助人为乐的好孩子呀!”虽然我们的手和脸被冻得通红，但我们一点也不觉得冷，反而心里像吃了蜜一样甜，
我们如果从身边的小事做起，助人为乐，尊老爱幼，那么我们的社会将会变的更美好!
小升初押题作文英语范文 第二十六篇
Today is Sunday. I took out the nice doll again. Two years ago, my mother bought her for me on my birthday.
It is a girl. I like to call her xxxYuan Yuanxxx, because she has a round face, a round head and round eyes. Her nose and mouth are round too.
Yuan Yuan is wearing a red and white dress, a red hat and red shoes. There is a long pigtail behind her head. I can see a smile on her face when I come back home. How lovely she is!
Yuan Yuan and I are good looks like my little sister. I usually play games with her. She often listens to me when I tell her a story. I go to bed with her. I think I can\\\\\\\\\\\'t sleep without her.
I like yuanyan very much I think She likes me too!
小升初押题作文英语范文 第二十七篇
My hometown is in at the products here are rich, with a beautiful view, listen to me to introduce my hometown!
Spring, my hometown spring flowers, flowers, all things recovery. Bouldering park where trees have begun to sprout, grow pale green leaves, grass also changed into the green clothes. To embrace the mountains of stone garden looks, wow! The mountain all turn green, as if the sea of green.
Summer arrived, all of you have a very hot sun burning sun, people sweat like the river water. At this time, I like the grapes mature, my mother often took me to do, these grapes like strings of pearls, make your mouth water. Bayhood park located in the hometown of the swimming pool was hilarious, we can swim like a fish in the water, and cool and happy, can also play in it.
The harvest in autumn, we at densely orange like YiZhanZhan small lanterns, there are many fruits are ripe. At this moment, mom often took me to face upwards also post up, when we looked down from a peak, is the size of a small ants, even the house also becomes very small. How like gold pieces stamp, red maple leaf on the mountain, it tells us that at the autumn is the harvest.
The cold winter is coming, a lot of little animals hibernate, they wait for the arrival of spring. The trees are bare of our school, students are put on the thick cotton-padded jacket and ran to the class. The class was over, the students went to the playground game, before you know it is not cold, on the way from school, my classmates and I play the snow battle, although face flushed with cold, his hands frozen stiff, but we don\'t give a damn.
I love my hometown, do you remember my hometown?
我的家乡在新余，这里特产丰富、景色迷人，听我来介绍我的家乡吧!
春天，我的家乡春暖花开、百花齐放、万物复苏。抱石公园那里的树已经开始发芽了，长出嫩绿的叶子，小草也换上了绿色的衣裳。向抱石公园的山上望去，哇!山上全变绿了，好像是绿色的海洋。
夏天到了，火热的太阳把大家晒得很热，人们的汗犹如小河流水一般。这时，我最喜欢的葡萄成熟了，妈妈常带我去摘葡萄，一串串葡萄像一串串珍珠，让你垂涎三尺。家乡的北湖公园里的游泳池顿时热闹起来了，我们可以像鱼儿一样在水里游泳，又凉快又快乐，还可以在里面玩呢。
丰收的秋天到了，我们的新余密桔像一盏盏小灯笼，还有许多水果都成熟了。这时，妈妈还常带着我去仰天岗登高，当我们从最高峰往下看时，人只有小蚂蚁那么大，连房子也变得很小了。山上红红的枫叶，它多么像一枚枚邮票，告诉我们：新余的秋天是丰收的。
寒冷的冬天来了，好多的小动物都冬眠了，它们等待着明年春天的到来。我们学校的树木光秃秃的，同学们都穿上了厚厚的棉袄跑去上课。下课了呢，同学们去操场上游戏，不知不觉就不冷，在放学的路上，我和同学们打起了雪仗，虽然脸冻得通红，手冻得僵硬，但我们一点也不在乎。
我爱我的家乡，你们记住我的家乡了吗?
小升初押题作文英语范文 第二十八篇
I like banana very much. Banana always grows in the warm area. It’s nice to eat, and it is good for our health.
Like us, monkeys also like to eat bananas. You can see them is in the zoo. I’m a student. I like eggs and coconut. Because eggs are very good for me .It\'s very healthy. The coconut is a very sweet .The Hunan’s coconut is very great. I like them.
【参考译文】
我喜欢非常香蕉。香蕉一直生长在温暖的地区。它很好吃的，并且有利于我们的`健康。
和我们一样，猴子也喜欢吃香蕉。你可以在动物园看到它们。我是一个学生，我喜欢鸡蛋和椰子。因为鸡蛋对我来说也很好。非常有益健康。椰子非常好吃。华南的椰子很好吃。我喜欢它们。
小升初押题作文英语范文 第二十九篇
Declarations of undying devotion will flash across Paris\'s municipal bulletin boards every 20 seconds next month as the French capital invents a new way to say xxxI love youxxx on Valentine\'s Day. Bertrand Delanoe, the left-wing mayor known for his innovative city festivals, said the electronic boards would carry the best short love letters on February 14 - Valentine\'s Day - and throughout that weekend, adding that they would xxxhelp Parisians tell each other\' I love you\'xxx. He urged Parisians to send in their messages with a note indicating which neighbourhood they wanted them to be posted in. A special committee would pick out the best ones to display. The illuminated boards, which normally announce everything from city festivals to traffic warnings, stand at key squares and intersections all around the French capital.
法国首都巴黎发明了一种在情人节这天说“我爱你”的新方法，下个月中巴黎市各处的市政公告牌上每20秒就会有表达不渝热爱的宣言闪过。以喜欢组织新奇的城市节庆活动著称的左翼巴黎市长伯特兰-迪拉诺说，这些电子公告牌将会在2月14日情人节这天以及此后的周末刊载最动人的简短情书，并宣称它们会“鼓励巴黎人对彼此说‘我爱你’”。他敦促巴黎人交来他们的爱情讯息，同时注明他们希望在哪个地段公布讯息。一个特别委员会将选出最好的一些情书进行展示。这些发光的公告牌分布在巴黎各个主要广场和十字路口，通常被用于公告从城市节庆活动到交通警示的各类事项。
市政当局活跃气氛的动机无可非议，只是我以为，就个人来说，这种“爱要让全世界知道”的做法不过是一种轻浮的炫耀或着内心虚弱者的壮胆行为--如果他/她不是真的失踪了的话。
小升初押题作文英语范文 第三十篇
The Spring Festival in China celebrates the end of winter and the warmth of spring. From the last day of the lunar year, it ends on the fifteenth day of the lunar calendar.
中国的春节庆祝冬天的结束和春天的温暖。从农历年的最后一天开始，到了农历的第十五天结束，也是元宵节。
During the Spring Festival, people use red lantern and Spring Festival couplets decorate a house, put on all kinds of colored clothes, often visit friends and relatives or together eat dumplings, fish, meat and other delicious food. The children are looking forward to receiving red envelope money, and together they play each other the fireworks, with happy.
春节期间，人们用红灯笼和春联装饰房子，穿上各种颜色的衣服，经常拜访亲朋好友，或者一起吃饺子、鱼、肉和其他美味的食物。孩子们盼望着收到红包，他们一起玩烟花，开心地玩着。
During the Spring Festival, there are carnival activities such as dragon and lion dancing in the street. CCTV will hold a grand Spring Festival gala.
春节期间，街上有舞龙舞狮等狂欢活动，中央电视台将举行盛大的春节联欢晚会。
小升初押题作文英语范文 第三十一篇
My holiday was good. I stayed at home for sometime. I went to Tianyi Square and bought same games. But one day, my monther, my younger brother and I went to Tianyi digital square to buy games. And I bought a new uniform in the evening. I\\\\\\\\\\\'d like to have a glass of apple juice my monther bought it for me. I says, xxx Thanks a lot. xxx I bought some shoes. I want a pair of sports shoes. In the shop, the wonderful song added tour pleasure. I see the black shoes. my monther says, xxx There are beautiful !xxx
I was happy that day, because I went to Tianyi Square and had a lot of fum.
小升初押题作文英语范文 第三十二篇
This is Beijing .It’s in the north of china .It’s got fourteen million people .It’s very big .There is a very famous wall in Beijing .The Great Wall.
It’s about six thousand seven hundred kilometers. And there is a famous square in the middle of Beijing it’s beautiful . It’s Tian’an men square .
I like Beijing .I want to go to Beijing one day.
【参考翻译】
北京，在中国的北方，它拥有一千四百万人口。它是一个大城市。有一个非常有名的墙，是长城。它有六千七百公里。在北京的中心有一个非常漂亮的广场，它是天安门广场。我喜欢北京，希望有一天我可以去那里。
小升初押题作文英语范文 第三十三篇
Last summer holiday, I visited to Xiamen with my parentsby plane. My English teacher once told us that Xiamen is a beautiful city that worth of visiting. We stayed there for four days. We lived in a small fishing village. On the first day, we visited to Xiamen University and Nanputuo Temple. Xiamen University is consideredas the most beautiful and romantic campus in China. Indeed, it\'s fantastic and its buildings are distinctive. On the second days, we enjoyed the scenery of Jimei District. On the third day, We visited to Gulangyu. It\'s amazing and I like it very much. There are many small specific stores. However, the huge tourist visitors make the small island crowed. Anyway, it was a pleasant trip.
去年暑假，我和父母坐飞机到厦门旅游。我的英语老师曾经告诉我们厦门是个值得参观的美丽城市。我们在那待了四天。我们住在一个小渔村里。第一天，我们参观了厦门大学和南普陀寺。厦门大学被看做是中国最美丽和浪漫的校园。事实上，它很迷人，里面的建筑与众不同。第二天，我们参观了集美景区。第三天，我们参观了鼓浪屿。那里的景色令人惊讶，我很喜欢。那里有很多小商店。但是，大量的游客使得小岛很拥挤。不管怎么样，这是一次愉快的旅途。
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